Welcome back to Business English Pod. My name’s Edwin and I’ll be your host for this episode, the last of a three-part series on interviewing for your first job.

欢迎回到商务英语播客，我是主持人Edwin，这是关于第1份工作面试系列课程的最后一节。
When you’re in an interview, everything is focusedon you – your education, your skills, and the qualities that make you the best candidate for the job. But it’s also important for you to focus on the company you’re interviewing with. After all, you’re interviewing for more than a job. You’re interviewing for a spot on the company team. Employers want to know how you’ll fit in with the office culture and see if your values are consistent with theirs.

当你面试时，一切都聚焦在你身上——你的教育，技能和让你成为工作候选人的品质。毕竟，你面试的不仅是一份工作。你面试的是要在公司团队中争取自己的位置。雇佣者想知道你如何融入进公司文化，并看你的价值观和其他人是否一致。
In this episode, we’ll talk about ways to show you’ve researched the company. We’ll also cover language to show you’re a good fit and for discussing your long-term career goals. Finally, we’ll look at ways the company might explain next steps in the hiring process.

在这节课中，我们会学习表明你已经研究过公司的方法。也会学到表明你是何时人选和谈论长期事业目标的语言。最后，来看下公司在雇人进程中可能会解释下一步骤行动的方法。
Once again, we’ll join Owen, who is interviewing for a test engineer position at a company called IBH. He’s in the middle of a panel interview with Erica and Cindy, two HR reps, and George, who’s the head of engineering. Today, the interview wraps up.

Owen正在面试IBH测试工程师职位。他和两位同事Erica和Cindy以及IBH的工程经理George一起进行小组面试。
Listening Questions:

1. Why is Owen interested in working for IBH?

2. What does Owen say about collaborative spirit?

3. What is one of Owen’s long-term career objectives?

